
Zápisnica  

zo zasadnutia Volebnej a mandátovej komisie AS PF KU, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 20. 11. 2018 

 

Prítomní (podľa prezenčnej listiny): 

Volebná a mandátová komisia: 
Doc. RNDr. Milan Lehotský, CSc. – predseda 

RNDr. Ivana Tomčíková, PhD. (členka za AS PF KU) 

Dr. Rosangela Libertini, PhD. (členka za AS PF KU) 

PaedDr. Miriam Matejová, PhD. (členka za AS PF KU) 

Mgr. Beáta Valentínyová (členka za AS PF KU) 

 

Hostia: 
Doc. ThDr. Branislav Kľuska, PhD. 

PaedDr. Monika Kubatková, PhD. 

Mgr. Peter Pekarčík 

Bc. Stanislav Gabčo 

 

Program: 
1) Prerokovanie námietok Bc. Stanislava Gabča k doplňujúcim voľbám do AS PF KU 

a k voľbám do ŠRVŠ za KU na PF KU, ktoré sa uskutočnili dňa 07. 11. 2018. 

 

Na zasadnutie Volebnej a mandátovej komisie AS KU (ďalej komisia) boli prizvaní všetci členovia 

Volebnej komisie, aby prerokovali námietky k Doplňujúcim voľbám do AS PF KU a k voľbám do ŠRVŠ za 

KU na PF KU (ďalej volebná komisia), ktoré sa uskutočnili dňa 07. 11. 2018 a predseda AS PF KU. 

Predseda komisie privítal prítomných členov a stručne predstavil námietky Bc. Stanislava Gabča (podľa 

priloženého listu) a svoje odpovede ako predsedu Volebnej komisie, týkajúce tlačovej chyby na 

volebnom lístku, ktorá podľa neho nemohla ovplyvniť pochopenie spôsobu vypĺňania volebného lístku, 

ďalej k spôsobu preukázania totožnosti hlasovania. K tejto námietke Bc. Gabča sa vyjadrili aj členovia  

volebnej komisie, ktorí na mieste overovali identitu hlasujúcich. Táto námietka bola vyhodnotená ako 

bezpredmetná. Ďalej sa predseda komisie vyjadril aj k námietke dlhšieho hlasovania, k čomu predstavil 

fakt, že k danému predlžovaniu boli objektívne príčiny, volebná komisia chcela umožniť hlasovať 

všetkým prítomným študentom, taktiež v tom momente z volebnej komisie nepredstavil nikto žiadnu 



námietku, ani Bc. Gabčo. Člen volebnej komisie Mgr. Pekarčík zhodnotil námietky Bc. Gabča ako 

neodôvodnené a namietal proti konaniu Bc. Gabča, ktorý sa podľa neho odvolával na malichernosti. 

Nakoniec svoje námietky stručne ešte zdôvodnil Bc. Gabčo. Do diskusie sa zapojili aj iní členovia 

Volebnej a mandátovej komisie, ktorí sa opýtali Bc. Gabča na dôvod, prečo podal námietky s časovým 

odstupom. Bc. Gabčo to motivoval tým, že ho k tomu podnietil priebeh komunálnych volieb. Predseda 

Volebnej a mandátovej komisie spolu s členmi komisie vyhodnotili námietky ako bezpredmetné a 

nechali následne hlasovať o uznesení. 

 

Uznesenie 

Volebná a mandátová komisia nepovažuje námietky Bc. Stanislava Gabča v priloženom liste za 

opodstatnené  a potvrdzuje, že Doplňujúce voľby do AS PF KU a Voľby do ŠRVŠ za KU na PF KU, ktoré 

sa uskutočnili dňa 07. 11. 2018, sú právoplatné. 

Hlasovanie 

Počet prítomných členov  5 

Za  5 Proti 0 Zdržal sa 0 

Uznesenie bolo schválené. 

Predseda komisie po hlasovaní poďakoval všetkým prítomným a ukončil zasadnutie komisie. 

 Zapísal 

Doc. Branislav Kľuska, PhD. – predseda AS PF KU 

 

Zápisnicu schválil 

Doc. RNDr. Milan Lehotský, CSc. – predseda Volebnej a mandátovej komisie AS PF KU 

 

Doc. RNDr. Milan Lehotský, CSc. – predseda 

RNDr. Ivana Tomčíková, PhD. (členka za AS PF KU) 

Dr. Rosangela Libertini, PhD. (členka za AS PF KU) 

PaedDr. Miriam Matejová, PhD. (členka za AS PF KU) 

Mgr. Beáta Valentínyová (členka za AS PF KU) 


